



# The Last Chronicles of Planet Earth

*The Thief In The Night*

Frank  
**DiMora**

## **PENCURI DI MALAM**

**BERTULIS OLEH FRANK DiMORA**

**28 OGOS, 2012**

Mengapa Yesus mahu kita untuk menjaga mata kita pada kalendar alkitabiah? Yesus mahu mereka yang menonton untuk kembali-Nya untuk bersedia apabila dia datang untuk mengambil gereja keluar dari dunia. Satu-satunya cara seseorang boleh berbuat demikian adalah untuk mengetahui apa yang mereka cari. Ia adalah jelas sebagai hari apa yang Kristian adalah untuk mencari, tetapi saya akan mengatakan kebanyakan orang Kristian tidak mempunyai petunjuk tentang apa tanda. Mengapa mereka tidak tahu? Saya boleh melihat dua sebab, pertama mereka di sebuah gereja di mana paderi mereka tidak pernah mengajar tentang tanda-tanda zaman dan, Kristian kedua tidak belajar perkataan

diri mereka dan oleh itu mereka tidak akan tahu tanda-tanda. Izinkan saya membantu anda memahami mesej yang sangat penting dari Kristus. Jika anda memahami apa yang Isa telah bercakap tentang, ia akan menjadi

jelas kepada anda apa yang anda dan keluarga anda perlu menonton bagi.

Ramai orang telah bertanya kepada saya, mengapa masa sisa cuba memikirkan apabila Isa akan datang kembali apabila, Isa sendiri berkata tidak ada orang yang tahu. Izinkan saya memetik Yesus dalam Matius 24:36 supaya anda tahu apa yang saya bercakap tentang. "Tetapi mengetahui hari itu dan jam tidak ada manusia, tidak, bukan malaikat dari langit, tetapi Bapa saya hanya." Sekarang saya mahu anda mengambil perhatian apa yang Yesus adalah benar-benar mengatakan di sini berhubung dengan pemikiran Yahudi dan tradisi Yahudi. Frasa "tetapi hari itu dan jam tidak ada orang yang tahu" adalah satu ungkapan yang biasa Ibrani untuk cuti Yahudi Rosh Hashanah Rosh Hashanah adalah salah satu daripada tujuh Cuti Yahudi, dan ia dikenali kepada orang-orang Yahudi sebagai perayaan sangkakala. Perayaan Sangkakala berlaku pada musim gugur. Dalam Imamat 23 anda melihat kenduri ini dilantik kali ditubuhkan sebagai latihan tahunan yang mengajar kedua-dua sejarah dan nubuatan pelan keseluruhan Tuhan. Pelan ini termasuk

kedatangan Kristus dan bagaimana Kristus akan membawa penebusan kepada semua yang menerima orang itu. Secara ringkas, Tuhan telah memberikan kita kalendar alkitabiah. Daripada tujuh alkitabiah cuti yang hanya tinggal perlu dipenuhi adalah perayaan kejatuhan yang Rosh Hashanah juga dikenali sebagai Perayaan Sangkakala-sangkanakala, Yom Kippur, yang merupakan hari pendamaian, dan bait suci. saya pergi ke pusat Perayaan Sangkakala-sangkanakala kerana pada kalendar Tuhan ini adalah seterusnya dalam barisan yang perlu dipenuhi. Mengetahui maklumat ini biarlah saya kembali kepada kenyataan Yesus dalam Matius 24:36 di mana beliau berkata " tiada seorangpun tahu hari atau jam ". Ayat ini mempunyai kaitan dengan perkahwinan Yahudi. bapa terpaksa pastikan Anak mempunyai segala-galanya yang bersedia dan bersedia untuk perkahwinan. Jika sesiapa akan meminta lelaki Yahudi apabila perkahwinan, dia akan berkata, "minta bapa saya hanya dia tahu". Ini adalah amalan biasa bagi orang-orang Yahudi. Itu pernyataan itu adalah tindak balas tradisional. Apabila ia datang masa untuk perkahwinan ini untuk mengambil tempat lelaki itu akan keluar di tengah malam bunyi letupan dengan meniup shofar membiarkan pengantin

perempuannya tahu dia telah datang untuk dia. Perayaan Sangkakala, atau Rosh Hashanah mata kepada bukti budaya Yahudi bahawa Rosh Hashanah akan menjadi masa yang ditetapkan pengangkatan gereja. Sebagai bukti ini biarlah saya sekarang menunjukkan kepada anda apa telah pun berlaku dengan perkahwinan ini Yahudi di berhubung dengan Yesus Kristus dan pengantin perempuannya Gereja. Dalam perkahwinan Yahudi wanita Yahudi menunjukkan dia akan berkahwin dengan dia dengan menerima cadangan beliau dengan meminum secawan wain dia memberikan beliau. Apa yang Yesus lakukan dengan yang makan malam lepas? Isa meninggalkan secawan wain pada Perjamuan Akhir dan orang-orang yang minum arak diterima sebagai pengantin perempuannya. Kedua, yang lelaki Yahudi akan mempunyai untuk membayar harga kepada ibu bapa pengantin perempuan. Apa pula Isa lakukan dan bagaimana harga dia dibayar? Isa membayar harga untuk kita sebagai pengantin perempuan-Nya dengan kehidupan-Nya sendiri dengan mati di atas salib untuk kita. Perkara seterusnya lelaki Yahudi akan lakukan untuk bersedia untuk perkahwinan adalah untuk memberi pengantin perempuan-Nya hadiah. Apakah hadiah pula

Nabi Isa memberikan pengantin-Nya Gereja? Yesus memberikan kita hadiah Roh Kudus.

Perkara seterusnya lelaki Yahudi akan perlu lakukan untuk bersedia untuk perkahwinan ini telah pergi dan menyediakan tempat bagi kedua-dua dirinya dan isterinya untuk hidup apabila mereka telah berkahwin. Adakah anda masih ingat kata-kata Yesus Kristus dalam Yohanes bab 14:03? Isa berkata, "dan jika saya pergi dan menyediakan tempat untuk anda, saya akan datang lagi, dan menerima anda kepada diri saya, bahawa jika saya, di sana anda mungkin juga". Ini adalah mana Isa sekarang, beliau sedang mempersiapkan rumah untuk gereja pengantin Kristus-Nya. Perkara seterusnya lelaki Yahudi akan lakukan untuk bersedia untuk perkahwinan Yahudi ini, beliau akan mengambil pelbagai orang dengan-Nya di tengah malam keluar menjerit dan meniup shofar untuk pengantin perempuannya. Shofar adalah tanduk. Sekarang membaca apa yang Yesus memberitahu Paulus menulis dalam (1 Tesalonika bab 4 ayat 15 hingga 16). Paul menyebut masa yang tepat

acara ini dua kali! Dalam ayat 15, beliau mengatakan bahawa ini berlaku pada kedatangan Tuhan, dan dalam ayat 16, Kristus datang turun dari langit dengan menjerit dengan suara malaikat bahtera, dan dengan sangkakala Tuhan. Ini adalah titik di mana pada masa Yesus akan datang untuk kita, gereja, hanya dengan cara yang sama lelaki Yahudi akan keluar di tengah malam dan memanggil untuk pengantin perempuannya. Ini akan menjadi perkara yang akan datang untuk mengambil tempat pada kalendar Tuhan pada Perayaan Sangkakala-sangkakala. Perkara seterusnya yang akan berlaku selepas perkahwinan Yahudi, yang datang selepas lelaki itu keluar untuk mendapatkan pengantin perempuannya akan menghabiskan tujuh hari sahaja dengan pengantin untuk perkahwinan sempurna dalam kebuk perkahwinan mereka. Apabila Yesus datang kembali untuk pengantin gereja, beliau mengambil gereja ke syurga selama tujuh tahun. Jika anda perasan, ini adalah panjang sebenar kesusahan tujuh tahun. Dengar apa yang ia berkata di dalam Yesaya bab 26:20-21 mengenai dewan ini? "Marilah, kaumku, masuklah ke dalam maligai-Mu, dan menutup pintumu sesudah engkau: menyembunyikan dirimu kerana ia adalah untuk masa sedikit, sehingga

amarah itu menjadi lebih lalu. Kerana, tiba-tiba, datang **TUHAN** keluar dari tempat untuk menghukum penduduk bumi dosa mereka: bumi juga hendaklah menzahirkan darah beliau, dan tidak lebih hendaklah meliputi dia dibunuh ".

Ini adalah Isa kebuk akan menyimpan gereja beliau dalam manakala kesusahan tujuh tahun mengambil tempat di bumi. Gereja, pengantin perempuan Kristus, akan disembunyikan daripada masa-masa dahsyat yang akan menimpa bumi semasa kesusahan. Seperti yang anda kini boleh melihat, segala-galanya yang telah dilakukan oleh Isa adalah mengikut tradisi perkahwinan Yahudi yang juga berdasarkan cuti Yahudi kalendar alkitabiah. Saya ingin mendapatkan kembali apa yang Paulus terpaksa untuk mengatakan dalam 1 Tesalonika bab 5:1-4 apabila dia menyatakan yang berikut, "Tetapi masa dan musim, saudara-saudara, kamu tidak perlu bahawa saya menulis kepada kamu. Untuk diri kamu sendiri tahu dengan sempurna bahawa hari Tuhan datang seperti pencuri pada waktu malam. Untuk



kemusnahan apabila mereka akan berkata Keamanan, dan keselamatan; kemudian tiba-tiba datang kepada mereka, kerana melahirkan kepada seorang wanita dengan kanak-kanak, dan mereka tidak dapat melepaskan diri. Tetapi kamu, saudara-saudara, tidak berada dalam kegelapan, bahawa hari itu harus kamu sebagai pencuri ". Paul adalah seorang Yahudi dan dia memahami tanda-tanda masa akan mengambil tempat pada masa dan musim, atau cuti Yahudi. Dalam ayat di atas Paul eludes tanda keamanan dan keselamatan dan dia memberitahu pembaca mereka tidak akan berada dalam kegelapan kerana mereka akan menonton untuk peristiwa ini berlaku semasa musim cuti Yahudi. Apabila anda membaca Kejadian bab 1 ayat 14 kita lihat musim perkataan yang merupakan perkataan Ibrani untuk masa yang tajam. Musim, masa dilantik, Paulus merujuk kepada adalah hari sebenar bahawa Isa akan kembali pada perayaan sangkakala yang akan mengambil tempat di kejatuhan. Jadi apabila Paul kepada orang-orang Yahudi, anda tidak perlu bahawa saya menulis kepada kamu, Yahudi mereka memahami dengan tepat apa yang Paulus bercakap tentang. Hanya orang yang akan berada dalam gelap apabila Isa datang pada kenduri beliau akan

menjadi orang-orang yang tidak mempunyai pemahaman perkataan **Tuhan** di dalamnya, dan tidak mempunyai apa-apa pemahaman perkara ini alkitab. Sila mengambil perhatian berhubung dengan Wahyu 3:03. Dalam bahagian ayat ini Isa memberitahu gereja di Sardis, yang dianggap sebuah gereja mati untuk bertaubat dari cara mereka dan untuk menonton. Perhatikan apa yang berlaku apabila anda tidak menonton? Saya quote, bahawa sebahagian daripada ayat 3 di sini, "saya akan datang pada sebagai pencuri dan engkau tidak tahu apa jam saya akan datang kepadamu." Jangan lupa, Isa bercakap kepada gereja mati. Apa yang Yesus menunjukkan kepada kita di dalam ayat ini? Kristus menunjukkan kita Dia hanya datang ke gereja mati sebagai seorang pencuri, tidak ke gereja amaran dan hidup, mereka tidak akan terperangkap dalam keadaan tidak bersedia.

Dalam Wahyu bab 3 ayat 17 melalui 18 Isa kini bercakap kepada Gereja Laodikia. Ini merupakan satu lagi gereja yang tidak bersedia dan Isa memanggil ini gereja gereja

suam. Apa yang berlaku kepada gereja suam? Yesus memberitahu kita jawapan ini dalam Wahyu 03:16 di mana dia berkata, "Jadi kemudian kerana engkau suam, dan tidak sejuk dan tidak panas, saya akan muntah engkau keluar dari mulut saya". Notis dalam ayat-ayat Yesus memberitahu mereka untuk pergi dan membeli pakaian putih bahawa "bahawa engkau berpakaian, dan yang malu ketelanjangan engkau tidak muncul." Apa yang kebanyakan orang tidak faham apa jubah putih ini benar-benar bermakna. Tinggal dengan saya dan anda akan faham apa ia adalah. Wahyu 3:18 adalah satu lagi kunci untuk memahami apa yang Yesus menunjukkan kita. Saya memetik "Aku menasihatkan kepadamu membeli saya emas dibicarakan di dalam api, supaya engkau menjadi kaya; dan pakaian putih, supaya engkau berpakaian, dan yang malu ketelanjangan engkau tidak muncul dan meminyaki matamu dengan eyesalve, bahawa engkau lihat ".

Sekarang saya mahu anda untuk mengikat dalam apa yang ditulis di dalam Wahyu 16:15, dengan menghubungkan ayat ini kepada Rev 3:18, ini akan

menjadi jelas kepada anda mengapa anda perlu untuk membuat sambungan. Wahyu 16:15 mengatakan yang berikut: "Sesungguhnya, saya datang sebagai seorang pencuri. Berbahagialah dia yang watcheth, dan menjaga dirinya jangan terdedah pakaiannya, supaya dia berjalan telanjang, dan mereka melihat malu beliau ".

Mari kita kembali kepada tradisi Yahudi untuk kali kedua, dan saya akan menunjukkan kepada anda bagaimana semua ini adalah hubungan bersama-sama. Pada masa yang Kuil Yahudi berdiri apabila Isa adalah di sini kali pertama, imam yang tinggi dan kapten pengawal telah dikenali sebagai "pencuri pada waktu malam", dan ini adalah mengapa. Terdapat jawatan menonton di Kuil mana imam terpaksa menonton. Salah satu perkara yang mereka terpaksa menonton adalah bahawa api di atas mezbah tidak akan keluar. Ini adalah api bertakwa yang jatuh pada mezbah dan ia telah diperintahkan oleh Tuhan bahawa api ini tidak pernah keluar. Imam terpaksa menonton api ini. Jika imam itu telah ditemui untuk tidur apabila kapten pengawal diperiksa pada pusingan beliau,

kapten pengawal akan mengambil obor beliau, yang telah datang kepada api mezbah, dan menetapkan pakaian imam di atas api dengan obor tersebut. Imam akan bangun oleh api, dia akan mendapat sehingga jangka melalui Kuil mengoyak pakaian yang terbakar, dan rasa malu ketelanjangan imam akan muncul.

Sekarang anda lihat bagaimana Wahyu bab 16 ayat 15 hubungan ke dalam apa yang Isa berkata mengenai Gereja yang telah mati. Sekarang. apabila anda kembali dan membaca 1 Tesalonika 5:1-4 Paul kata berikut: "untuk diri kamu sendiri tahu dengan sempurna bahawa hari Tuhan supaya datang seperti pencuri pada waktu malam" kini anda tahu apa yang dimaksudkan dengan frasa ini, "sebagai seorang pencuri pada waktu malam ". Dalam erti kata lain, apabila Yesus datang kembali dan mendapati anda tidur seperti imam dalam Kaabah, dan jelas tidak pada menonton, anda akan berakhir sehingga seperti imam, berjalan dalam ketelanjangan anda dan malu kerana anda tidak bersedia untuk lawatan beliau.

Sekarang mari kita melihat Matius bab 25:1-13. Dalam ayat-ayat ini 'Isa bercakap kepada dua kumpulan perawan. Satu kumpulan telah bersedia dan menonton, mereka telah bersedia untuk pengantin lelaki akan datang. Ini adalah gambar gereja melakukan kehendak Bapa. Ini sekali lagi hubungan dalam perkahwinan Yahudi dalam penyimpanan menonton dan Tuhan datang kembali untuk pengantin perempuannya. Isa berkata lima perawan adalah bersedia dan mempunyai minyak dalam lampu mereka apabila pengantin lelaki datang. Perhatikan bahawa pengantin lelaki datang pada tengah malam sebagai adat perkahwinan Yahudi, notis juga, dia datang dengan seruan seperti dengan adat. Lima perawan yang bersedia pergi untuk bersama dengan pengantin lelaki dan pintu telah ditutup. Ini adalah apa yang akan berlaku pada pengangkatan Gereja yang kini kita percaya akan berlaku semasa Perayaan Sangkakala-sangkakala, Holiday Yahudi. Inilah sebabnya mengapa ia begitu penting untuk terus menonton pada setiap masa, terutama semasa perayaan-perayaan Yahudi.

Bagaimana kira-kira lima perawan lain yang tidak bersedia untuk pergi keluar untuk pengantin lelaki ketika dia datang pada tengah malam? Isa memberitahu kita mereka tidak bersedia. Kelima-lima perawan tidak mempunyai minyak dalam lampu mereka apabila dia datang pada tengah malam supaya mereka terpaksa pergi dan membeli minyak untuk lampu jalan. Walau bagaimanapun, apabila mereka datang kembali ke pintu pengantin lelaki, pintu telah ditutup dan Tuhan berfirman, "sesungguhnya saya katakan dan kepada anda". "Saya tahu anda tidak". Ini adalah gambar semua orang yang tidak menonton dan disimpan di luar pintu keselamatan dalam Kristus Yesus. Kelima-lima perawan bersedia adalah gambar semua orang yang akan mendapati diri mereka dibuang ke dalam kesusahan tujuh tahun, kerana mereka suka imam di Bait cepat tidur. Mereka suka imam telah ditemui oleh Kapten pengawal yang tahu sebagai pencuri pada waktu malam, atau dalam kes ini Yesus Kristus. Hasilnya anda tidak bersedia anda sebagai imam telah ditemui dan menjadi telanjang dan malu seperti imam pula.

Sekarang melihat mesej Yesus memberikan kepada kita tentang hamba yang baik dan pekhidmat jahat yang terdapat dalam Lukas 12:37-47. Ini adalah mesej kepada hamba-hamba yang baik. "Berbahagialah orang hamba, siapa tuan apabila dia datang hendaklah mencari menonton: sesungguhnya Aku berkata kepadamu, bahawa dia boleh bersabuk sendiri, dan membuat mereka untuk duduk kepada daging, dan akan bangkit dan berkhidmat kepada mereka. Dan jika dia akan datang dalam menonton kedua, atau datang dalam menonton ketiga, dan mendapati mereka begitu, Berbahagialah mereka penjawat.

Dan ini tahu, bahawa jika Goodman rumah telah diketahui apa jam pencuri akan datang, dia akan memerhatikan, dan tidak telah mengalami rumahnya dipecahkan melalui. Jadilah kamu itu bersedia juga: untuk Anak lelaki datang pada sejam apabila kamu tidak berfikir ".



Dalam Lukas 12:41-47 Isa kini bercakap kepada penjawat jahat yang tidak melakukan kehendak bapa, mereka tidak menonton bagi pencuri pada waktu malam. Lihatlah apa yang Yesus berkata kepada hamba-jahat. "Tuan hamba itu akan datang dalam satu hari apabila dia tidak memandang untuknya, dan pada jam apabila dia tidak sedar, dan dia akan potong dia memisahkan, dan akan menunjukkan kepadanya bahagian beliau dengan orang-orang kafir". Ini adalah orang-orang yang tahu lebih baik, mereka tahu akan Tuhan tetapi mereka tidak melakukan kehendak Tuhan.

Ayat seterusnya memberitahu kita dalam ayat 47, "dan hamba, yang tahu kehendak Tuhan dan tidak bersedia dirinya, tidak pula mengikut akan beliau, hendaklah dipukul dengan jalur banyak". Saya bertanya kepada anda sekarang, adakah anda salah seorang daripada orang-orang yang beriman yang kononnya yang tidak kekal dalam Kristus hari ini, dan anda tidak melakukan kehendak Bapa? Kita tahu fakta bahawa terdapat berjuta-juta orang di seluruh dunia yang mendakwa

sebagai Kristian tetapi sebenarnya tidak melakukan kehendak Bapa. Ini kelas Kristian tidak melakukan kehendak Bapa atau mereka menonton untuk pulangan Tuhan sebagai Kristus meminta mereka lakukan. Ini jenis orang yang kita diberitahu, mereka tahu akan beliau lagi tidak mengikuti kemahuannya.

Dalam Lukas 12: 41 Peter meminta Isa, "yang anda bercakap perumpamaan ini kepada kita, ataupun memberitahu semua" soalan ini pergi ke teras soalan yang hamba jahat Isa menjawab Peter dengan memberitahunya penjawat jahat yang tidak melakukan kehendak Bapa. Sekali lagi kita melihat sekumpulan orang yang sedang berpecah pada separuh. Pertama terdapat sepuluh perawan, lima yang bijak dan bersedia, dan lima yang lain yang tidak bersedia dan tidak bersedia apabila Tuhan datang pada tengah malam. Sekarang kita lihat penjawat baik menonton dan melakukan kehendak Bapa yang akan diberkati, berbanding dengan separuh yang

lain, hamba yang jahat, yang tahu kehendak Tuhan, tetapi tidak

melakukan wasiat, dan tidak memerhatikan, dan akan dipukul.

Satu lagi fakta yang sangat penting untuk ingat tentang Perayaan Sangkakala-sangkakala ini, tiada siapa yang tahu hari atau jamnya kerana Perayaan Sangkakala bermula pada melihat anak bulan baru. Biar saya jelaskan. Pada 30hb setiap bulan, ahli mahkamah tinggi dipasang di perkarangan mahkamah di Baitulmuqaddis, di mana mereka menunggu untuk menerima kesaksian dua orang saksi yang dipercayai. Kedua-dua saksi adalah orang-orang yang boleh mengesahkan bahawa mereka telah melihat bulan penuh. Pada mengesan bulan baru ia akan membenarkan ahli-ahli mahkamah tinggi untuk kemudian menguduskan bulan baru. Ini bermakna bahawa Perayaan Sangkakala akan bermula. Bulan baru adalah sangat sukar untuk melihat pada hari pertama kerana ia boleh dilihat

hanya kira-kira matahari terbenam, hampir kepada matahari, apabila matahari perjalanan ke utara. Jadi, mencari sangat tipis, bulan sabit pengan, yang sangat dekat dengan matahari, adalah satu perkara yang amat sukar untuk dilakukan. Jika bulan sabit tidak dilihat pada hari ke 30, bulan baru secara automatiknya dirayakan pada hari ke 31. Atas sebab ini, Perayaan Sangkakala sentiasa disambut selama dua hari. Kedua-dua hari disambut seolah-olah ia adalah hanya satu hari 48 jam. Alasan bahawa ia disambut selama dua hari kerana jika mereka menunggu untuk memulakan sambutan sehingga selepas bulan baru dan kemudian dikuduskan, mereka akan telah terlepas setengah sambutan kerana bulan baru hanya boleh dikuduskan pada waktu siang. Arahan seolah-olah bahawa kita tahu musim ini, sebagai Paul dinyatakan, tetapi tidak hari atau jam seperti yang kita lihat di dalam Matius 24:32-36.

Yom Teruah, atau Perayaan Sangkakala, adalah Perayaan hanya Yahudi yang kita tidak tahu hari di mana untuk memastikan ia, kerana kita tidak pasti apabila bulan baru akan ditemui. Oleh itu, kita perlu melihat dan menonton ia. Apabila Isa mengatakan anda tidak akan tahu hari atau jam seperti yang dicatatkan di dalam Matius ayat 24 36, Dia memberitahu kita ia adalah Perayaan Sangkakala kerana ia adalah Perayaan ini dan Perayaan ini hanya bahawa orang-orang Yahudi tidak tahu hari yang tepat atau jam berhubung apabila bulan penuh akan keluar. Oleh itu perayaan dua hari. Tiada siapa yang hari ini boleh memberitahu anda apabila keghairahan Gereja akan berlaku kerana ia boleh berlaku pada bila-bila masa dalam tempoh 48 jam.

Pada Perayaan Sangkakala Isa akan kembali untuk membuang pengantin perempuannya Gereja, ia tidak akan ditimpa gereja yang melakukan kehendak Bapa, Gereja ini akan berdiri di atas menonton untuk menguasai

kembali. Paul bercakap tentang keghairahan ini gereja dalam 1 Korintus 15:51-53 mana dia berkata, "tiba-tiba, saya menunjukkan kepada anda misteri; kita tidak boleh tidur semua, tetapi kita semua akan berubah, dalam seketika, dalam sekelip malam, di muslihat terakhir: untuk Trump hendaklah bunyi, dan yang mati akan dibangkitkan tidak rasuah, dan kita akan berubah. Untuk ini disogok mesti meletakkan ketidakbinasaan, dan manusia ini mesti diletakkan di atas keabadian ".

Pada satu ketika di masa depan sangat dekat Isa akan keluar dari syurga dan memanggil pengantin perempuannya kepada dirinya sendiri, hanya dalam perkahwinan Yahudi. Kami yang berada di menonton, pengantin-Nya, akan siap, dan kita akan berubah daripada badan-badan manusia untuk cakerawala. Soalan untuk bertanya kepada diri sendiri pada ketika ini adalah, apa kelas telah Yesus meletakkan anda dalam? Adakah anda salah seorang perawan yang

bijak yang bersedia untuk pergi keluar untuk bertemu Tuhan? Adakah anda berdiri menonton untuk dia kembali, atau anda salah seorang daripada mereka lima yang tidak bersedia dan tidak mempunyai minyak dalam lampu anda? Adakah anda salah seorang daripada

penjawat yang baik yang apabila Yesus datang akan mencari anda berdiri di pintu pada menonton, dan menunggu tuan kembali, atau anda hamba jahat yang mengatakan dia adalah seorang Kristian tetapi tidak melakukan kehendak bapa, orang-orang yang akan diambilkira dengan orang-orang kafir apabila tuan akhirnya datang untuk pengantin perempuannya? Bangun Gereja dan memilih apa sampingan yang anda akan, cahaya atau kegelapan. Jika anda bukan seorang Kristian saya katakan bangun apa yang Yesus telah menunjukkan anda dan bertaubat supaya anda boleh layak untuk melarikan diri semua perkara yang akan datang untuk lulus dan berdiri di hadapan Anak Manusia, Kristus Yesus.

## 2012 Yahudi Bible Cuti Tarikh

Perayaan Sangkakala (Yom Teruah / Rosh Hashanah),  
Sunset September 16 melalui waktu malam September  
18 Sunset

Hari Pendamaian (Yom Kippurim) Sunset September 25  
melalui waktu malam September 26

Perayaan Pondok Daun (Sukkot) Sunset 30 September  
melalui matahari terbenam Oktober 7

Terdapat 7 perayaan-perayaan Yahudi. Empat yang pertama berlaku dalam Spring. Ini perayaan-perayaan Spring telah dipenuhi beratus-hari itu kenduri mengambil tempat oleh Yesus Kristus, apabila Dia datang kali pertama. Saya percaya Tuhan begitu juga akan memenuhi seterusnya 3 kenduri literal pada hari kenduri



berkaitan untuk kedua Tuhan datang. Perayaan seterusnya akan benar-benar dipenuhi oleh Yesus akan menjadi # 5. Lihat carta di bawah. Tepat bagaimana Isa memenuhi pertama empat perayaan-perayaan? Apabila anda membaca Keluaran 12:1-6 anda akan mengetahui bahawa orang-orang Yahudi akan memilih kambing, dan mereka akan menonton kambing ini rapat selama 4 hari sebelum membunuh kambing pada Paskah. Isa memenuhi bahagian ini untuk surat itu, apabila Dia jalan masuk ke Yerusalem duduk di atas keldai. Kristian tahu hari ini sebagai Palm Sunday. Selama 4 hari Isa ditonton sangat rapat dengan pemimpin-pemimpin agama Yahudi, dan pihak berkuasa awam. Kristus adalah kambing tanpa spot! Beliau memenuhi hari ini pemilihan kambing pada Nisan 10, yang sebenarnya pada hari Sabtu, Sabat. Dia datang ke Baitulmuqaddis menunggang keldai, memenuhi Zakariah 09:09. Matt. 21:1-10 memberikan anda akaun Kristus menunggang ke Baitulmuqaddis.

Mari kita membaca Keluaran 12:1-6. "1 **TUHAN** berkata kepada Musa dan Harun di Mesir, 2" Bulan ini adalah untuk menjadi untuk anda bulan pertama, bulan pertama

tahun anda. 3 Beritahu seluruh masyarakat Israel bahawa pada hari kesepuluh bulan ini setiap manusia adalah untuk mengambil kambing untuk keluarga, satu untuk setiap isi rumah. 4 Jika mana-mana isi rumah adalah terlalu kecil untuk kambing keseluruhan, mereka mesti berkongsi satu dengan jiran terdekat mereka, setelah mengambil kira bilangan orang ada. Anda adalah untuk menentukan jumlah kambing yang diperlukan selaras dengan apa yang setiap orang akan makan. 5 haiwan yang anda pilih mestilah lelaki tahun tanpa kecacatan, dan anda boleh mengambil mereka dari kambing biri-biri atau kambing. 6 Ambil menjaga mereka sehingga hari keempat belas bulan, apabila semua ahli masyarakat Israel mesti menyembelih mereka pada waktu senja. "

Alkitab memberitahu kita Kristus adalah domba korban sempurna, dalam memenuhi Kitab Suci, pada Nisan 10. Rasul Yohanes memberitahu kita di tiga tempat yang berbeza bahawa Isa telah disahkan sebagai "Domba Tuhan" yang menghilangkan dosa dunia. Baca John 1:29. "Keesokan harinya John sentiasa Melihat Isa datang

kepadanya, dan berkata, Lihatlah Anak Domba Tuhan, yang mematikan dari dosa dunia".

Wahyu 5:06: "Dan saya beheld, dan, sesungguhnya, di tengah-tengah takhta dan empat makhluk, dan di tengah-tengah orang-orang tua, berdiri Domba kerana ia telah dibunuh, mempunyai tujuh tanduk dan tujuh mata, yang tujuh Roh Tuhan mengutus ke seluruh bumi".

Wahyu 7:10: "Dan menangis dengan suara yang kuat, berkata, Salvation kepada Tuhan yang didudukinya di atas takhta itu, dan kepada Domba".

Berikut adalah kepentingan nubuatan setiap Perayaan tujuh Lewi Israel 1) Paskah (Imamat 23:05) - menunjuk kepada Mesias sebagai kambing Paskah kita (1 Korintus 5:7) yang akan menumpahkan darah untuk dosa-dosa kita. Isa telah disalibkan pada hari persediaan untuk Paskah pada jam yang sama bahawa anak-anak domba sedang disembelih untuk jamuan Paskah petang. 2) Roti

Tidak Beragi (Imamat 23:06) - menunjukkan kepada kehidupan tidak berdosa Mesias (seperti ragi adalah gambar dosa dalam Alkitab), menjadikannya Nya pengorbanan yang sempurna untuk dosa-dosa kita. Tubuh Yesus berada dalam kubur pada hari pertama perayaan ini, seperti kernel gandum ditanam dan menunggu untuk menerpa keluar sebagai roti kehidupan.

3) Buah Pertama (Imamat 23:10) - menunjukkan kepada kebangkitan Mesias sebagai buah pertama dari orang-orang yang soleh. Isa dibangkitkan pada hari ini sangat, yang merupakan salah satu sebab bahawa Paulus merujuk kepadanya dalam saya Korintus 15:20 sebagai "buah pertama dari mati."

4) Minggu atau Pentakosta (Imamat 23:16) - Berlaku lima puluh hari selepas permulaan Perayaan Roti Tidak Beragi dan menunjuk kepada tuaian besar jiwa dan hadiah Roh Kudus untuk kedua-dua orang Yahudi dan bukan Yahudi,

yang akan dibawa masuk ke dalam kerajaan Tuhan semasa Zaman Gereja (lihat Kisah 2). Gereja sebenarnya ditubuhkan pada hari ini apabila Tuhan dicurahkan Roh KudusNya dan 3,000 orang Yahudi bertindak balas kepada khutbah besar Peter dan pengisytiharan pertama Injil.

**YESUS AKAN MEMENUHI TERAKHIR 3 HARI RAYA PADA PERMULAAN KEDUA NYA, LIHAT 5-7 BAWAH.**

5) Sangkakala-sangkakala (Imamat 23:24) - pertama perayaan jatuh. Ramai yang percaya hari ini mata kepada Keghaiban Gereja apabila Isa Mesias akan muncul di langit kerana Dia datang untuk pengantin-Nya, Gereja. Keghairahan ini selalu dikaitkan dalam Kitab Suci dengan meniup sangkakala yang kuat (I Tesalonika 4:13 - 18 dan I Korintus 15:52).

6) Hari Pendamaian (Imamat 23:27) - Ramai yang percaya ini mata nubuatannya hari Kedatangan Kedua Isa apabila Dia akan kembali ke bumi. Itu akan menjadi Hari Pendamaian bagi sisa Yahudi apabila mereka "melihat kepadaNya siapa mereka menyiat," bertaubat daripada dosa-dosa mereka, dan menerima **Tuhan** sebagai Mesias mereka (Zakharia 12:10 dan Rom 11:1-6, 25-36 ).

7) Pondok Daun atau Pondok (Imamat 23:34) - Ramai ulama percaya bahawa hari ini mata pesta janji Tuhan bahawa Dia akan sekali lagi "khemah" dengan orang-Nya apabila Dia kembali untuk memerintah ke atas seluruh dunia (Mikha 4:01 -7). Seperti yang saya katakan, tiada siapa yang tahu pasti jika pembaharuan pembinaan oleh Israel akan mencetuskan satu lagi perang yang boleh mula nubuatan akhir bagi hari-hari terakhir. Jika PLO serangan Israel atas bangunan diperbaharui pada apa yang mereka panggil tanah mereka kita

dapat melihat Mazmur perang 83 keluar, dan siapa tahu kita boleh diangkat pada masa ini? Hanya Yesus tahu dan saya boleh memberitahu anda ini, saya akan bersedia apabila **Tuhan** memanggil kita di rumah, bagaimana pula

dengan anda? Sekarang mari saya mendapatkan kembali ke panggilan untuk Keamanan dan keselamatan nubuatan.

Tiada siapa yang akan terperangkap dalam kegelapan seperti pencuri pada waktu malam. Beri perhatian kepada perayaan-perayaan Kejatuhan dan bersedia terutama semasa Perayaan Sangkakala-sangkakala, seperti yang kita tahu Tuhan datang untuk pengantin-Nya tidak jauh.

Saya berdoa kerja ini untuk Kristus akan menyebabkan anda untuk bertanya kepada Yesus, **Tuhan** kita untuk memasukkan nama anda ke dalam Buku Kehidupan hari ini-Nya sebelum Dia datang!

